



Confédération Européenne de Pétanque
Boulodrome national FLBP, 184, chemin Rouge
L-4480 Belvaux, Luxembourg.
www.cep-petanque.com

United Kingdom – 13th March 2020

Dear member Federations, Dear Presidents,

As you will be aware, due to the situation with Covid-19, we have postponed our annual Congress until Thursday 4 June at 09:30 hours, prior to the start of our 10th Women's European Triples Championship.

At this present time, we continue to plan for all our championships to go ahead, although we are delaying the publication of registration and hosting package details.

We continue to monitor the virus situation throughout Europe, we apologise for any inconvenience caused and will inform you, as soon as possible, of any changes.

Stay safe and stay well

Chères fédérations membres, chers présidents,

Comme vous le savez, en raison de la situation avec Covid-19, nous avons reporté notre congrès annuel au jeudi 4 juin à 9h30, avant le début de notre 10e championnat d'Europe de triplettes féminines.

À l'heure actuelle, nous continuons à planifier le déroulement de tous nos championnats, même si nous retardons la publication des détails des dossiers d'inscription et de réservation.

Nous continuons à surveiller la situation du virus dans toute l'Europe, nous nous excusons pour les désagréments causés et nous vous informerons, dès que possible, de tout changement.

Soyez en sécurité et restez en bonne santé

Regards/Amitiés

Mike Pegg, President
Confédération Européenne de Pétanque